
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/4-2023 protokols 

 

2023.gada 4. aprīlī plkst.11.30 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: Arnis TUNTE, Arturs VITKOVSKIS, Sandra SELGA, Jānis STUKULS, Jānis 

VALERTS, Aleksandra MISIROVA, Kristaps ČERŅAVSKIS 

Nepiedalās: Mairita BUKLAGINA 

 

Pieaicinātie: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 7 Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem 

Valde ir lemttiesīga 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/4-2023 Darba kārtības apstiprināšana 

(A. Tunte) 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/4-2023 Darba kārtību (vienbalsīgi) 

 

 

2. Punkts 

Valdes sēdes Nr.1-16/3-2023 protokola apstiprināšana 

(A. Tunte) 

2.1. Apstiprināt Valdes sēdes Nr.1-16/3-2023 protokolu (vienbalsīgi) 

 

3. Punkts 

Pludmales volejbola koordinatora maiņa 



(A. Tunte) 

 

3.1. A. Tunte informē, ka no š.g. 1. aprīļa pludmales volejbola koordinatora/projektu vadītājs 

Toms Šmēdiņš vairs nestrādā LVF; T. Šmēdiņa pienākumus tagad pārņem Edgars Zaiženijs 

(pieņemts zināšanai). 

 

4. Punkts 

Nolikumi - Nations Cup un Wild Card piešķiršanas Atlases turnīrs 

uz “VW Beach Pro Tour Challenger” posmu Jūrmalā 

(S. Selga) 

 

4.1. Apstiprināt “Nations Cup” Atlases turnīra nolikumu sievietēm un “Nations Cup” Atlases 

turnīra nolikumu vīriešiem (vienbalsīgi). 

4.2. Par Atlases turnīra uz “VW Beach Pro Tour Challenger” posmu Jūrmalā Nolikumu - 

nogaidīt vismaz nedēļu, pirms apstiprināt Nolikumu LVF Valdē (pieņemts zināšanai). 

 

5. Punkts 

PVN maksājumi par “VW Beach Pro Tour Challenger” posmu Jūrmalā 

(A. Tunte) 

 

5.1. A. Tunte ziņo, ka ir diezgan sarežģīta situācija attiecībā uz nodokļu jautājumu Jūrmalas 

turnīra kontekstā (tribīņu iegāde ārzemēs; šajā darījumā jāveic liela summa kā PVN 

maksājums valstij); jautā pēc padoma Valdes locekļiem, vai ir pieredze šādos jautājumos, kā 

korektāk/izdevīgāk veikt šāda veida darījumus (pieņemts zināšanai). 

 

6. Punkts 

Baltijas līga 2024 

(A. Tunte) 

6.1. A. Tunte informē par aktualitātēm Baltijas līgā saistībā ar nākamo sezonu (pieņemts 

zināšanai). 

 

7. Punkts 

Atbalstītāji 

(A. Tunte) 



 

7.1. A. Tunte ziņo, ka atbalstītāju piesaiste LVF projektiem joprojām ir ļoti aktuāls jautājums 

(pieņemts zināšanai). 

 

8. Punkts 

Politiskā nostāja pret valstiskām organizācijām (LOK, LSFP) 

(A. Tunte) 

 

8.1. A. Tunte informē, ka sportā šobrīd valda liela sašķeltība (it sevišķi starp LSFP un LOK);  

pauž atbalstu skatījumam, ka nepieciešams izveidot vienu lielu sporta organizāciju, ar kuru 

valstiski var rēķināties, ar vienu līderi un arī lai visa dokumentācija ietu caur vienu 

organizāciju, jo šobrīd finansējums sportam nāk no dažādām organizācijām- LKSSA, LOK, 

LSFP (pieņemts zināšanai). 

 

9. Punkts 

Dažādi 

 

9.1. LVF Valdes locekļi aktualizē jautājumu/diskutē par nepieciešamību izveidot 

Ētikas/Disciplināro komisiju (pieņemts zināšanai). 

9.2. A. Vitkovskis informē LVF Valdi par to, kā tika izsludināta pieteikšanās uz CEV 

Treneru kursiem, kas noritēs š.g. septembrī Bulgārijā; informē, ka iekšējā darba grupā LVF 

tika izlemts uz šiem kursiem deleģēt Viktoriju Korbutu un Ingemāru Ivanovu (pieņemts 

zināšanai). 

 

 


